
Notulen Omwonendenoverleg AZC Nijverdal nr. 1 

Datum: 10 juni 2024  

Locatie: Kulturhus, Kuperserf, Nijverdal 

Tijd: 19.30-21.00 uur 

Gespreksleider: Maurice Velthuis 

 

Agenda 

1. Opening en vorm van het omwonendenoverleg 

Maurice en Ruud geven aan dat na de eerdere bekendmaking in maart en de informatie- en 

inspraakavonden die daarop volgden, dit ingestelde omwonendenoverleg bedoeld is om met elkaar 

in gesprek te gaan, omwonenden verder te informeren en de gelegenheid te geven vragen te stellen 

en gehoord te worden in de zorgen die er leven en die ook mee te nemen in de gesprekken binnen de 

gemeente, met het COA etc. Doel is hier niet om de komst van het AZC of de locatie ter discussie te 

stellen al begrijpt men binnen de Gemeente heel goed dat daar zorgen over zijn. Er wordt ruimte 

geboden om die ook hier te uiten. Binnen deze groep omwonenden wordt er verschillend gedacht 

over de komst van het AZC. Degenen die het niet eens zijn met de komst van het AZC op deze locatie 

zijn - als de komst van een azc niet meer te voorkomen is - wel degelijk welwillend om mee te praten 

en mee te denken. Doel is er met ons allen voor te zorgen dat het zorgvuldig gedaan wordt en de 

thema’s vast te stellen die geagendeerd moeten worden. Ruud is het directe aanspreekpunt binnen 

de gemeente en te allen tijde bereikbaar via r.fabels@hellendoorn.nl of telefonisch. Ruud benadrukt 

dat transparantie wordt nagestreefd (zie WOO stukken die al online staan o.a.) en dat er geen 

dubbele agenda’s zijn. 

2. Voorstellen 

Aanwezig namens Gemeente Hellendoorn: Ruud Fabels (projectleider AZC), Judah Bolink 

(communicatieadviseur) en Babs van Hunnik (adviseur participatie) 

Aanwezige omwonenden: zie presentielijst. Korte voorstelronde is gehouden om te horen hoe 

iedereen aankijkt tegen de komst van het AZC. 

3. Verslaglegging 

Notulist van dit overleg één van de deelnemers aan het omwonendenoverleg. Notulen worden 

gedeeld met Ruud Fabels en in het volgende overleg vastgesteld.  

4. Thema’s bespreken 

Vanuit de omwonenden zijn de volgende thema’s van belang om geagendeerd te houden:  

- Veiligheid van de inwoners van de wijk 

- Verlichting 

- Verkeersveiligheid en vervoersbewegingen in de wijk 

- Duurzaamheid 

- Leefbaarheid 

- Werk/participatie  
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T.a.v. de opzet en bouw van het AZC en de benodigde infrastructuur zijn de volgende kaders / wensen 

geuit door de omwonenden. Deze zullen door Ruud worden gedeeld met COA voordat het eerste 

ontwerp er ligt: 

- ruim opgezet (maak optimaal gebruik van de oppervlakte die ervoor beschikbaar is) 

- laagbouw 

- landschappelijke inpassing (groen, evt. houtwallen) 

- aansluiting van bouwstijl passend maken bij de wijk 

- ontsluiting van en naar AZC en naar het winkelcentrum 

- aanpassingen Dalkruid  

- vervoer van mensen en aanvoer van goederen en diensten (verwachte frequentie en tijden) 

 

5. Tijdlijn tot medio 2025 

 

- Voor de zomervakantie:  

o COA komt met eerste impressie van AZC (inspraak mogelijk van 

omwonendenoverleg) 

o Overleggen gemeente en COA t.a.v. bestuursovereenkomst 

- September: bestuursovereenkomst incl. werkafspraken zijn opgesteld en worden aan de 

gemeenteraad voorgelegd 

- Oktober: bestuursovereenkomst definitief en ondertekend 

- Tussentijds wordt de omgevingsvergunning (nu BOPA) aangevraagd, dit zal enkele 

weken/maanden in beslag nemen, zeker omdat al bekend is dat er bezwaren zullen worden 

aangetekend.  

- Start bouw op z’n vroegst Q4 2024.  

- Realisatie: Q2/Q3 2025 

Vragen die er gesteld zijn / zorgen die zijn geuit:  

- Hoe lang zullen inwoners van het AZC gemiddeld gezien hier verblijven? Wat is de verwachte 

doorstroom? 

- Wonen er ook statushouders in het AZC? 

- Mag gemeente over de verblijfsduur meepraten of heeft het COA hier het alleenrecht op? 

Kan dit evt. opgenomen worden in de bestuursovereenkomst? 

- Hoe ziet het proces eruit tot aan realisatie AZC en waar zitten evt. inspraakmomenten voor 

de omwonenden? 

- Kan COA al vooruitlopend op de benodigde vergunning (terwijl bezwaarprocedures nog lopen 

bijvoorbeeld) starten met bouwen? (Ruud gaat dit na.)  

- Er waren meerdere locaties op het oog, er zijn zorgen over de zorgvuldigheid van het toetsen 

van de criteria waaraan de locaties moesten voldoen en bij sommigen ook over de 

transparantie t.a.v. de besluitvorming voor deze locatie. (Ruud reageert hierop: er is een 

zorgvuldig proces doorlopen, maar dat dit anders ervaren wordt begrijpt hij goed.) 

- Hoe zit het met de financiering? Deze is openbaar en uitgangspunt is dat COA de financiering 

(hoofdzakelijk) draagt. Gemeente huurt de grond van de provincie en COA huurt het weer van 

de gemeente.  

- Is er een garantie dat de capaciteit van het AZC t.z.t. niet omhoog gaat? Hier zal dan opnieuw 

een procedure voor moeten worden doorlopen. De huidige vergunningsaanvraag gaat over 

een max. capaciteit van 200 bewoners. Keuze om voor dit type locatie te kiezen is dat COA 

dan de regie voert. Bij minder dan 200 personen moet de gemeente zelf voorzieningen 



treffen. Gemeente kiest daar bewust niet voor, omdat ze deze specialistische kennis niet in 

huis heeft, denk aan zorg, dagbesteding/scholing, beveiliging. 

- In hoeverre heeft de gemeente inspraak als COA alles financiert en de regiefunctie op het AZC 

heeft? Ruud reageert hierop: tot dusver gaan de gesprekken in goed overleg. 

 

6. Wvttk 

 

- 27 juni is er de mogelijkheid om deel te nemen met deze overleggroep AZC Zutphen te 

bezoeken. Tijdstip: 15.00-18.00. De Gemeente zorgt voor vervoer. Graag aangeven bij Ruud 

als je mee wilt.  

- Er zal een whatsappgroep aangemaakt worden door Ruud. Op de presentielijst kon je je telnr 

noteren als je wenst deel te nemen. Afspraak deze appgroep alleen voor zakelijke of 

praktische berichten te gebruiken, niet als discussieplatform. 

 

7. Volgende vergadering 

 

- Woensdag 10 juli 19.30-21.00 in het Kulturhus (Kuperserf 43) 


